
 

 

 

14. 10. 2021 v 15:30 hod., kancelář místostarosty města Bystřice nad Pernštejnem 

 

Přítomní: 

• 8 zástupců členských obcí (Mgr. Martin Horák – Bystřice nad Pernštejnem, Ing. Pavel 

Kadlec – Dalečín, Josef Smolka – Rozsochy, Libor Pokorný – Rožná, PaedDr. Šárka 

Kunčíková – Štěpánov nad Svratkou, Vlastimil Husák – Ubušínek, Mgr. Ladislav Stalmach 

– Vír, František Skalník – Ždánice) 

 

Program 

 

1. Zahájení 

2. Hospodaření MB – rozpočtová změna č.3 – schválení 

3. Příprava členské schůze – potvrzení hostů, 12. setkání starostů, členské příspěvky pro rok 2022, 

výběr nového skákacího hradu MB 

4. Závěr jednání 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Schůze předsednictva se sešla v nadpoloviční většině, byla tedy usnášení schopná, viz. prezenční listina. 

 

Zápis ze schůze předsednictva Mikroregionu Bystřicko 

č.5/21 

 



Z Á P I S 

 

1. Zahájení 

 

• Libor Pokorný zahájil schůzi předsednictva v 15:30 hod. a přivítal všechny přítomné členy. 

• Dále přítomné seznámil s programem zasedání. Předseda MB dal následně hlasovat o jeho schválení. 

Program byl jednohlasně schválen. 

Hlasování:  Pro: 8     Proti: 0     Zdržel se: 0     Nehlasoval: 0 

2. Hospodaření MB 

 

• Rozpočtová změna č.3 

Paní Dočkalová seznámila přítomné starosty s rozpočtovou změnou č.3 (příloha č.1), která se týkala na 

straně příjmů plateb za přefakturace v rámci akce Putovní letní kino a dále příjmů za půjčování atrakcí 

a příjmů dle ceníku služeb. Na straně výdajů se pak nacházejí materiálové náklady v částce 13 tis. Kč, 

které souvisí s platbou za ručníky v rámci akce Hry bez hranic. Další nákladové položky v hodnotě 2 

tis. Kč se týkají navýšení nákladů na občerstvení související mj. také se soutěží Hry bez hranic. Dříve 

se vždy proplácelo pořádající obci 5 tis. Kč, ale z důvodu vyššího počtu soutěžních družstev v letošním 

roce se tento příspěvek navyšoval na 7 tis. Kč. Další položka, rezerva v částce 82 112 Kč slouží pouze 

k vyrovnání rozpočtu. 

Předseda DSO dal hlasovat o rozpočtové změně č. 3. Ta byla jednohlasně schválena. 

Hlasování:  Pro: 8     Proti: 0     Zdržel se: 0     Nehlasoval: 0 

• Příprava členské schůze 

Paní Dočkalová potvrdila účast dnešních hostů na členské schůzi MB, konkrétně paní Zelené z MAP 

III, paní Zemanové z MAS Zubří země a paní Slezákové z MVCR, která informuje přítomné starosty o 

změnách v rámci obecně závazných vyhlášek. Dalším bodem programu bude také 12. setkání starostů. 

Zde zazní prezentace činnosti CSS v období udržitelnosti a také proběhne dotazníkové šetření k ověření 

spokojenosti starostů s rozsahem a kvalitou nabízených služeb CSS. 

Další záležitosti k projednání se budou týkat výběru nového skákacího hradu, mikroregionálních akcí, 

informací o provozu a cenách za svoz komunálního odpadu v roce 2022, problematiky GDPR, 

společného nákupu elektřiny a dalších organizačních záležitostí v rámci diskuse. 

3. Závěr jednání 

 

• Předseda L. Pokorný poděkoval všem za účast a pátou schůzi předsednictva v roce 2021 ukončil. 

 

 



 

 

 

 

   ………………………………………. 

předseda mikroregionu 

       Libor Pokorný 

 

Zapsala:  

 

 

…………………………………….... 

     Jitka Dočkalová  


